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ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΤΗΣ 29 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2021 

 

(από την εκπρόσωπο του Συλλόγου μας Μελαμπιανάκη Ζέττα) 

Την Πέμπτη 29 Απριλίου έγινε συνεδρίαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας με μοναδικό 

θέμα την εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης στη Νέα Σμύρνη. Η 

ΔΕΠ είχε συγκληθεί μετά από αίτημα 6 μελών της που είχε υποβληθεί στις 9 και 19/4.  

Παρόντες/παρούσες στη ΔΕΠ: Εκπρόσωπος Συλλόγου Εκπαιδευτικών ΠΕ Μελαμπιανάκη Ζ., 
εκπρόσωπος Δ’ Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Γουρναρόπουλος Γ., εκπρόσωπος 
ΕΛΜΕ Π. Γεωργούτσος, εκπρόσωπος Δ΄Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Γ. 
Νικολάου, εκπρόσωπος Εμπορικού Συλλόγου Νέας Σμύρνης  Γ. Ασημάκος και ο Πρόεδρος 
της ΔΕΠ Π. Συρίγος.  

  

Εισηγητικά ο κ. Συρίγος: 

Α. Ενημέρωσε ότι στους παιδικούς σταθμούς του Δήμου έχουμε μείωση εγγραφών 12% 

περίπου. Ότι οι γεννήσεις είναι σταδιακά μειούμενες από το 2016-2020. Ότι οι νέες 

πολυκατοικίες που χτίζονται δεν κατοικούνται από νέα ζευγάρια και δεν πρόκειται να 

προσθέσουν νέους μαθητές στα σχολεία. Και ότι το δημογραφικό είναι συνολικό πρόβλημα 

της χώρας.  

Β. Ισχυρίστηκε ότι έχουμε μείωση εγγραφών στην Α Δημοτικού και έχει πέσει ο ΜΟ 

μαθητών ανά τμήμα.  

Σε αυτό το σημείο διακόπηκε από την εκπρόσωπο του Συλλόγου μας για να ενημερωθούν όλοι ότι 

οι πληροφορίες που μετάφερε ήταν λανθασμένες. Η πραγματικότητα είναι ότι φέτος έχουμε ΑΥΞΗΣΗ 

εγγραφών στην Α Δημοτικού, έχουν εγγραφεί 499 παιδιά έναντι 406 πέρσι. Δηλαδή φέτος έχουμε 93 

παιδιά περισσότερα και για το λόγο αυτό θα δημιουργηθούν 4 επιπλέον τμήματα Α Δημοτικού (24 

από 20 που ήταν πέρσι). Ο κ. Συρίγος δεν απάντησε, εμμένοντας στους ισχυρισμούς του.  

Γ. Έκανε μια αναδρομή για τις μέχρι τώρα πορεία: ότι δηλαδή,  



 Στις 10/6/2020, εγκρίθηκαν από το Δημοτικό Συμβούλιο οι 9 αίθουσες ως εξής: 

-Προσωρινές εγκαταστάσεις στέγασης για την κάλυψη επειγουσών αναγκών της δίχρονης 

προσχολικής εκπαίδευσης του 8ου Νηπιαγωγείου & 5ου Νηπιαγωγείου Νέας Σμύρνης σε γεωτεμάχιο 

επί της οδού Μηδείας 2 – Νέα Σμύρνη, που αποτελεί τμήμα γεωτεμαχίου που στεγάζει μονάδες της 

δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης (4ο Γυμν – 4ο Λυκ – 5ο Γυμν – 5ο Λυκ – 1ο & 2ο ΕΠΑΛ – 3ο ΕΚ) -2 

ΑΙΘΟΥΣΕΣ 

- Προσωρινές εγκαταστάσεις στέγασης για την κάλυψη επειγουσών αναγκών της δίχρονης 

προσχολικής εκπαίδευσης του 1ου Νηπιαγωγείου & 6ου Νηπιαγωγείου & 3ου Νηπιαγωγείου Νέας 

Σμύρνης σε γεωτεμάχιο επί των οδών Αγ. Αναργύρων και Ναζλίου – Νέα Σμύρνη -3 ΑΙΘΟΥΣΕΣ 

- Προσωρινές εγκαταστάσεις στέγασης για την κάλυψη επειγουσών αναγκών της δίχρονης 

προσχολικής εκπαίδευσης του 2ου Νηπιαγωγείου & 4ου Νηπιαγωγείου & 11ου Νηπιαγωγείου & 9ου 

Νηπιαγωγείου Νέας Σμύρνης σε γεωτεμάχιο επί των οδών Ευξ. Πόντου και Μεταμορφώσεως και 

Μετρών – Νέα Σμύρνη -4 ΑΙΘΟΥΣΕΣ. Με το υπ' αρ. πρωτ. 669Ο4Λ39.Α'/Φ9/3Ι Ι/02-06-2020 

έγγραφο του υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων, διαβιβάστηκε στον Δήμο Νέας Σμύρνης, η 

έγκριση της υποβαλλόμενης πρότασης για την υλοποίηση της Δράσης με χρηματοδότηση από το 

Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων του ΥΠΑΙΘ, συνολικού προϋπολογισμού 777.280,32 € (ευρώ) 

συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ.  

 Η κατανομή των αιθουσών δεν είναι καλή χωροταξικά και γι αυτό αναζητούνται και 

άλλες λύσεις.  

 Έχει προκύψει πρόβλημα με το οικόπεδο των ΕΛΤΑ (Αγ. Αναργύρων και Ναζλίου). 

Παρά τις πιέσεις που ασκούνται από τα Υπουργεία προς τα ΕΛΤΑ, ο διευθύνων 

σύμβουλος αρνείται να δώσει την έγκριση να χρησιμοποιηθεί το οικόπεδο για 

εγκατάσταση αιθουσών, επειδή τα ΕΛΤΑ έχουν προγραμματίσει να το πουλήσουν. Και 

εφόσον είναι πλέον ΑΕ, που λειτουργεί με σκοπό το κέρδος, δεν είναι δυνατόν να 

υποχρεωθεί να παραχωρήσει το οικόπεδο. Θα συνεχιστεί η προσπάθεια μέχρι τέλος 

Μαΐου οπωσδήποτε.  

  Υπάρχουν ορισμένα εναλλακτικά σενάρια. Αυτά είναι 

1. Να πάρουμε 3 αίθουσες από το Ιωσηφόγλειο. Οι προοπτικές είναι καλές. Δεν έχει 

οριστικοποιηθεί τίποτε ακόμη. 



2. Υπάρχουν 3 αίθουσες στο συγκρότημα Παπαστράτου, πρώην γραφεία του ΙΕΚ, με 

χωριστή είσοδο από Μηδείας, που μπορούν να διαμορφωθούν. Χτες (28/4) εγκρίθηκαν 

από το Δημοτικό Συμβούλιο 55.000 ευρώ για τη διαμόρφωσή τους.  

3. Με τη μείωση των εγγραφών που καταγράφεται στους παιδικούς σταθμούς μπορεί να 

δοθεί για νηπιαγωγείο ένας ολόκληρος παιδικός σταθμός.  

Εάν όλα πάνε καλά, θα έχουμε συνολικά 13-14 αίθουσες και οι μισές θα είναι σε 

σταθερές δομές.  

ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΠΟΥ ΕΓΙΝΑΝ ΑΠΟ ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΗΣ ΔΕΠ ΔΟΘΗΚΑΝ 

ΟΙ ΕΠΙΠΛΕΟΝ ΔΙΕΥΚΡΙΝΙΣΕΙΣ: 

Α. Ο διαγωνισμός για τις ΠΡΟΚΑΤ αίθουσες προχωράει και θα υπογραφεί η σύμβαση 

στις 15/5. Αμέσως μετά θα ξεκινήσει. Στο οικόπεδο της πλατείας Δέγλερη (Ευξ. 

Πόντου και Μεταμορφώσεως και Μετρών), θα μετακινηθεί πίσω η ανακύκλωση και θα 

μπουν μπροστά οι αίθουσες. 

Β. Για την ανακατασκευή των 3 αιθουσών πρώην γραφείων του ΙΕΚ, θα γίνει 

διαγωνισμός και αρχές Ιουνίου θα υπάρχει ανάδοχος. Η διαδικασία χρειάζεται 2-2,5 

μήνες.  

Γ. Σχετικά με το πρόβλημα της σωστής γεωγραφικής κατανομής και καλύτερης 

κάλυψης του κέντρου της Νέας Σμύρνης, αλλά και στην προοπτική της αντικατάστασης 

των ΠΡΟΚΑΤ με σταθερές δομές, έχει ανοίξει  συζήτηση με τη ΓΕΧΑ για 

παραχώρηση 3 αιθουσών και με τους Προσκόπους. Είναι όμως πολύ νωρίς να ειπωθεί 

κάτι. Τα βάζουμε στον μελλοντικό προγραμματισμό και όχι στον άμεσο.  

Δ. Το κτίσμα της πλ. Ζαρίφη αποκλείεται γιατί δεν έχει στατική επάρκεια. 

Ε. Δόθηκαν τα παρακάτω στοιχεία για τοις εγγραφές στους παιδικούς σταθμούς. Οι 

δημοτικοί παιδικοί σταθμοί, έχουν φέτος περίπου 330 εγγραφές αντί για 470. Στην 

Εθνική Στέγη έχουν 52 εγγραφές φέτος ενώ πέρσι είχαν 120.  

Σε αυτή την εικόνα στηρίζεται η εκτίμηση του Προέδρου της ΔΕΠ ότι μπορεί να 

παραχωρηθεί ένα ολόκληρο κτίριο για να γίνει νηπιαγωγείο (αναφέρθηκαν ο 1ος και ο 



2ος παιδικός σταθμός). Δεν έγινε όμως σαφές εάν υπάρχει η σύμφωνη γνώμη του 

νομικού προσώπου των παιδικών σταθμών και αν είναι σε γνώση του Προέδρου του το 

αίτημα.  

ΣΤ. Στο τέλος Μαΐου, θα υπάρχει μια σαφής εικόνα για τις αίθουσες που θα έχουμε, 

άρα τότε θα ενημερωθεί και η Δ Διεύθυνση για να κάνει την κατανομή των παιδιών. 

Δεν θα έχουμε εικόνα νωρίτερα. Θα είμαστε έτοιμοι στις 11 Σεπτέμβρη.  

Ζ. Δημοτικό Συμβούλιο για το θέμα της Δίχρονης θα γίνει όποτε κρίνουν και 

ζητήσουν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι. Άλλοι φορείς δεν έχουν δικαίωμα να ζητούν 

σύγκληση Δημοτικού Συμβουλίου.  

Θ. Τέλος, ζητήθηκε από τα μέλη της ΔΕΠ να αποφασίσουν ότι εγκρίνουν τις 

ενέργειες/κινήσεις του Δήμου για τις επιπλέον αίθουσες. Από τα μέλη της ΔΕΠ 

απαντήθηκε ομόφωνα ότι εννοείται ότι εγκρίνονται όλες οι ενέργειες εκτός από τη 

διεκδίκηση των κτιρίων των δύο παιδικών σταθμών, θέμα για το οποίο χρειάζεται 

περισσότερη συζήτηση, να ενημερωθούμε αν υπάρχει συναίνεση του Προέδρου του 

νομικού προσώπου των παιδικών σταθμών.    

Μετά από αυτά,  

-Θα πρέπει να  παρακολουθήσουμε στενά το χρονοδιάγραμμα που τέθηκε. 

-Θα ζητήσουμε επίσημη ενημέρωση για τις εγγραφές στους παιδικούς σταθμούς οι 

οποίες έληξαν 29/4.  

 


